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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Pozwalam sobie zwróciæ siê do Pana Ministra w imieniu wielu indywidualnych wyborców, a tak¿e

przedstawicieli samorz¹dów lokalnych, z proœb¹ o informacjê, na jakim etapie decyzyjnym s¹ obecnie
rozstrzygniêcia w sprawie przebiegu tak zwanej Via Baltica.

Via Baltica, wed³ug za³o¿eñ, ma odgrywaæ rolê najwa¿niejszego po³¹czenia drogowego miêdzy kraja-
mi ba³tyckimi. Jest elementem transeuropejskiego korytarza transportowego biegn¹cego przez Polskê,
Litwê, £otwê i Estoniê. Bêdzie jednoczeœnie pe³niæ wielk¹ rolê w rozwoju Polski wschodniej. Trwaj¹ce od
wielu lat dyskusje i konsultacje zakoñczy³y siê przedstawieniem w lipcu 2008 r., jako najbardziej opty-
malnego wariantu, przebiegu drogi z Warszawy przez Ostrów Mazowieck¹, £om¿ê, E³k do Suwa³k, a od-
rzuceniem wariantu Warszawa–Ostrów–Bia³ystok do Suwa³k, czyli po œladzie trasy S8. Ostateczna
decyzja nale¿y jednak¿e do kierowanego przez Pana Ministra resortu.

Pragnê zwróciæ uwagê, i¿ w obu tych wariantach wspólny jest odcinek Wyszków–Ostrów Mazowiec-
ka, dlatego te¿ uprzejmie zapytujê, kiedy rozpocznie siê budowa drogi S8 – Via Baltica – na tym odcinku.
Wed³ug wczeœniejszych zapowiedzi GDDKiA, prace te mia³y rozpocz¹æ siê w roku 2009. Odcinek ten
u³atwi dojazd w kierunku Litwy, Bia³orusi, a tak¿e na Mazury.

Z wyrazami szacunku
Krzysztof Piesiewicz




